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STYREMØTE   

Tirsdag 11. april 2023 18.00-21.00       Idrettens Hus, Strømmen 

Deltakere: 
Arne Kalstadstuen, Camilla Myhrer Abrahamsen, Bengt Haugnes, Malin Fuløp, 
Tore Hauglie, Roald Bjørklund, Kjersti Sørensen, John-Magne Teig, Wendell 
Skottevik (referent) 

   

Sak 1 Godkjenning av referat fra styremøtet 28. februar 2023 

Kommentarer: 

 

Forslag til 
vedtak:   

Referatet for styremøtet 28. februar 2023 godkjennes.  

   

  Sak 2 Orienteringer   

Daglig leders aktiviteter – siden forrige styremøte:    

• 01.03.2023: Møte med Lillestrøm kommune og Fet IL om krav. Spek Fedrelandet (Wendell) 

• 02.03.2023: Arbeidsverksted om utfordringer i ungdomsmiljøet i Lillestrøm (Anita og 
Wendell) 

• 03.03.2023: Inkludering i idrettslag i regi av Viken idrettskrets (Anita og Wendell)  

• 04.03.2023: Inkludering i idrettslag i regi av Viken idrettskrets (Anita) 

• 06.03.2023: Samhandlingsmøte styreleder/daglig leder (Wendell) 

• 07.03.2023: Daglig leder-forum idrettsråd (Wendell)  

• 07.03.2023: Møte med idrettsrådgiver om tildeling av treningstider (Wendell) 

• 07.03.2023: Møte med kommunalsjef kultur om Fet Eika Arena (Wendell) 

• 09.03.2023: Møte med Høyre om saker til politisk behandling (Wendell) 

• 10.03.2023: Møte med Arbeiderpartiet om saker til politisk behandling (Wendell) 

• 13.03.2023: Samhandlingsmøte styreleder/daglig leder (Wendell) 

• 14.03.2023: Møte med Lillestrøm kommune og Fet IL om miljøvennlige brønner (Wendell) 

• 15.03.2023: Overværelse av Formannskapsmøte (Wendell) 

• 15.03.2023: Møte med Kjersti om regnskap2022/budsjett 2023 (Wendell) 

• 20.03.2023: Samhandlingsmøte styreleder/daglig leder (Wendell) 

• 21.03.2023: Daglig leder-forum idrettsråd (Wendell) 

• 21.03.2023: Overværelse av årsmøte i Fet IL (Wendell) 

• 22.03.2023: Overværelse av Formannskapsmøte (Wendell) 

• 22.03.2023: Møte med kultur og frivillighet i Lillestrøm kommune om 
aktivitetskort/aktivitetsguide (Wendell og Anita) 

• 23.03.2023: Møte om nasjonalt klatreanlegg med Norges klatreforbund og Hellerudsletta 
Eiendom (Wendell)  

• 23.03.2023: Idrettens møteplass – Møte med politikken (Wendell)  

• 24.03.2023: Møte med Lillestrøm kommune om drift- og vedlikeholdstilskudd til 
idrettsorganisasjonseide anlegg (Wendell)  

• 24.03.2023: Anleggskonferanse i regi av Viken idrettskrets (Wendell) 

• 25.03.2023: Anleggskonferanse i regi av Viken idrettskrets (Wendell) 

• 27.03.2023: Samhandlingsmøte styreleder/daglig leder (Wendell) 

• 29.03.2023: Orientering om aktivitetsguide på Vardeåsen (Anita og Wendell) 

• 29.03.2023: Overværelse av Kommunestyremøte (Wendell) 

• 30.03.2023: Inkludering i IL i regi av NIF (Anita og Wendell) 

• 31.03.2023: Bærekraftig Sport i Lillestrøm kommune (Wendell)  

• 04.04.2023: Samhandlingsmøte styreleder/daglig leder (Wendell) 

• 05.04.2023: Påsketurnering på Skjetten (Anita)  
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Styrets aktiviteter – siden forrige styremøte:   

• 02.03.2023: Arbeidsverksted om utfordringer i ungdomsmiljøet i Lillestrøm (Arne) 

• 06.03.2023: Samhandlingsmøte styreleder/daglig leder (Arne) 

• 07.03.2023: Møte med kommunalsjef kultur om Fet Eika Arena (Arne) 

• 09.03.2023: Møte med Høyre om saker til politisk behandling (Arne) 

• 10.03.2023: Møte med Arbeiderpartiet om saker til politisk behandling (Arne) 

• 13.03.2023: Samhandlingsmøte styreleder/daglig leder (Arne) 

• 15.03.2023: Møte med Wendell om regnskap2022/budsjett 2023 (Kjersti) 

• 20.03.2023: Samhandlingsmøte styreleder/daglig leder (Arne) 

• 21.03.2023: Overværelse av årsmøte i Fet IL (Arne) 

• 22.03.2023: Overværelse av Formannskapsmøte (Arne) 

• 23.03.2023: Idrettens møteplass – Møte med politikken (Kjersti, Malin, Bengt, Camilla og 
Arne)  

• 24.03.2023: Anleggskonferanse i regi av Viken idrettskrets (Bengt og Arne) 

• 25.03.2023: Anleggskonferanse i regi av Viken idrettskrets (Bengt og Arne) 

• 27.03.2023: Samhandlingsmøte styreleder/daglig leder (Arne) 

• 29.03.2023: Overværelse av Kommunestyremøte (Arne) 

• 04.04.2023: Samhandlingsmøte styreleder/daglig leder (Arne) 

• 05.04.2023: Påsketurnering på Skjetten (Arne) 

Annet: 

•  

Forslag til 
vedtak:  

 Tas til orientering.  

 

Sak 3 Årsmøte 2023 

Styremøte 28.02.2023:  
Styret vedtar følgende ansvarlige for årsmøtedokumentene:   

 

• Årsmelding – Tore/Wendell (se vedlegg 1) 

• Årsregnskap 2022 – Kjersti/ Wendell (se vedlegg 2) 

• Handlingsplan – Arne (Se vedlegg 3) 

• Budsjett – Kjersti/Wendell (se vedlegg 4) 

• Fordeling av LAM (Lokale aktivitetsmidler) – Bengt (se vedlegg 5) 

 

Status årsmelding:  

Det gjenstår mindre korrigeringer før dokumentet er ferdigstilt, men det er åpent for å gjøre 
korrigeringer i fellesskap under styremøtet.  

 

Status årsregnskap 2022:  

Årsregnskapet er klart til gjennomgang, og klar til signering i etterkant av styremøte. Det er 
kommet innspill fra styreleder om at det er ønskelig med en tydeliggjøring av at store deler av 
driftsresultatet er tilskudd til prosjekter, som er ment for prosjekter i 2023.  

 

Handlingsplan 

Utkastet et klart til gjennomgang.  

 

Budsjett 2023:  

Budsjettet er klart til gjennomgang.  
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Fordeling av LAM: 

Bengt vil gjennomgå forslaget for tildeling med forklaring.  

Videre foreslås det at det tas ut kr 200.000 til idrettslag som tilskudd til idrettslag med 
paraidrettsutøvere, og fordeles med en hodestøtte basert på aktivitetstallene til NIF.  

 

Utkastene er ikke endelig, da det gjenstår noen mindre detaljer i enkelte av vedleggene. Alle 
dokumentene vil bli gjennomgått under styremøtet og det tas sikte på å ferdigstille 
årsmøtepapirene innen 14. april. Siste frist for utsendelse av papirene er tirsdag 18. april.  

Saksutredning/ 

Diskusjon 

Det ble påpekt enkelte justeringer i de ulike dokumentene som må rettes 
opp/legges til/fjernes før utsendelse. Daglig leder sender ut dokumentene til 
gjennomlesing pr e-post etter korrigering.  

Forslag til 
vedtak:  

Årsmøtepapirene godkjennes, i tråd med gjennomgangen på styremøte 11. 
april og sendes ut innen 18. april.   

 

 

 

 

 

 

 

Sak 4 - Nasjonalt klatreanlegg på Hellerudsletta 

Norges klatreforbund, Kolsås klatreklubb og Oslo klatreklubb siden august arbeidet med 
muligheten for å etablere et nasjonalt klatreanlegg på Hellerudsletta. Hellerudsletta Eiendom AS 
har lokaler som er regulert for idrettsformål og det arbeides med å etablere klatreanlegget. Det er 
et anlegg som vil komme innbyggere i kommunen og nabokommuner til gode, og det er omtrentlig 
400 aktive klatrere som reiser ut av kommunen for å klatre i andre anlegg i Oslo og omegn. 

 

Initiativtakerne har vært i dialog med idrettsrådet v/daglig leder høsten 2022, og har i senere tid 
vært i dialog med kommunen om etableringen av et slikt anlegg. For å realisere anlegget er det 
behov for avklaringer knyttet til kommunal investeringsstøtte, kommunal lånegaranti og 
forskuttering av spillemidler. Anlegget har estimerte kostnader på opptil kr. 50 millioner, hvorav 15 
millioner vil være et langsiktig lån når spillemidler og MVA-refusjon er fratrukket. Daglig leder har 
orientert initiativtakerne om den praksisen om at det ikke gjøres vesentlige endringer i 
prioriteringsrekkefølgen i Temaplanen fra kommunens administrasjon eller politikkens side, og at 
slike store anlegg vurderes i forbindelse med revidering av Temaplanen som vil være gjeldende 
fra 2025-2028. Det er tidsaspekt og et mulighetsvindu som initiativtakerne ikke kan vente på.  

 

Det er ønskelig med kommunal investeringsstøtte, men dette er ikke et endelig krav i søknaden. 
For å realisere anlegget er behov for avklaring som gjelder forskuttering av spillemidler og 
kommunal lånegaranti. Anlegget må inn innrulleres kommunens temaplan for idrett, friluftsliv og 
fysisk aktivitet for å utløse muligheten for forskuttering av spillemidler. Videre må det tas stilling til 
kommunal lånegaranti som er en ordning som er forbeholdt lag og foreninger i Lillestrøm 
kommune. Dette punktet oppfylles ikke. Kommunens administrasjon kommer ikke til å fremme en 
egen politisk sak på dette. Initiativtakerne vil i tiden fremover forsøke å påvirke de politiske 
partiene for å se på saken, og henvendt seg til idrettsrådet for bistand her.  

 

Det er liten tvil om at dette vil være et anlegg med stor interesse og være et positivt tilskudd med 
tanke på idretts- og folkehelsetilbudet i kommunen. Samtidig må styret ta stilling til hvilke 
konsekvenser dette kan ha for eksisterende anleggsutvikling i henhold til gjeldende temaplan og 
økonomien kommunen binder seg til i dette tilfellet.  
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Alternativ 1:  

Idrettsrådet stiller seg positive til realisering av anlegget, så fremt kommunen kan garantere at et 
slikt anlegg ikke vil få negative konsekvenser for eksisterende planverk og utsette anleggsutvikling 
i tråd med Temaplanen.  

 

Alternativ 2:  

Idrettsrådet meddeler initiativtakerne om at et slikt anlegg må vurderes inn mot revidering av 
temaplan som vil vedtas i desember 2024, med ny planperiode for 2025-2028.  

 

Alternativ 3:  

Idrettsrådet anbefaler ikke en slik modell for realisering av anlegg, da initiativtakerne ikke har 
tilhørighet i Lillestrøm kommune (Norges klatreforbund og to klubber fra Oslo). Det bør derfor ikke 
prioriteres kommunal investeringsstøtte, og stilles lånegaranti for lag og foreninger uten tilknytning 
til Lillestrøm kommune.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

Alternativ 1 vurderes ikke som et reelt alternativ med bakgrunn i søknad og de 
avklaringene som foreligger.  
 
Alternativ 2 er i henhold til idrettsrådets syn på anleggsutvikling i kommunen.  
 
Det er ønskelig med mer konkrete opplysninger og mer konkret fakta om dette 
med både finansieringsplan og totaløkonomi. Det sies at det ikke er nødvendig 
med investeringsstøtte og interkommunalt tilskudd, men at dette er ønskelig. 
Videre fremkommer det ikke i hvilken grad det har lokal forankring blant 
idrettslagene på nåværende tidspunkt, og vil ha betydning for å oppfylle 
kriteriene til kommunal lånegaranti.  
 
Styret kan ikke støtte opp realisering av et slikt anlegg før alle nødvendige 
opplysninger er presentert, og det henvises til at et slikt anlegg må spilles inn i 
forbindelse med revidering av temaplan for perioden 2025-2028.  

Forslag til 
vedtak: 

Styret kan ikke støtte opp realisering av et slikt anlegg før alle nødvendige 
opplysninger er presentert.  

 

Sak 5 - Opptak av nytt idrettslag. 

Idrettsrådet mottok søknad om opptak av nytt idrettslag, 15.mars fra Lillestrøm Kickboxing Klubb.  

 

Idrettslaget er en etablert organisasjon med aktivitet som leier lokaler i private næringsbygg i 
Sophie Radichs vei 1, i samme hus som Romerike Bokseklubb og Lillestrøm Thaiboksing Klubb. 
Det eksisterer i dag allerede en kickbokseklubb som er lokalisert på Strømmen med lokaler i 
Vassøyholtet. Viken idrettskrets har bistått initiativtakerne bak søknaden slik at de formelle 
kravene fra NIF er hensyntatt og søknaden er nå til behandling hos særforbundet og idrettsrådet. 
Det vurderes at idrettslaget ikke går i direkte konkurranse med andre aktører i nærområdet, da det 
allerede en sameksistens i Lillestrøm-området med to andre idrettslag med tilknytning til 
idrettsrådet. Det foreslås at søknaden om opptak av nytt idrettslag godkjennes.  

 

Se vedlegg 6-8 for stiftelsesdokumentene. 

 

Saksutredning/ 

Diskusjon 
 

Forslag til 
vedtak:  

Søknaden om opptak av Lillestrøm Kickboxing Klubb godkjennes.  
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Sak 6 – Endringer i Gratisprinsippet 

Torsdag 30. mars ble sendt ut brev til alle idrettslag om at det er foretatt endringer i ordning om 
gratisprinsippet/frikjøp av treningstid. Se vedlegg 9. Det fremkommer i liten grad hvilken endringer 
som er foretatt og konsekvenser dette kan få, men det refereres til vedtaket som ble fattet i 
kommunestyret 7. september 2022 som sier at gratisprinsippet baserer seg på en hodestøtte i 
henhold til Idrettsregisteringen for foregående år.  
 
«Gratisprinsippet er en frikjøpsordning av treningstid for barn og unge i idrettsanlegg i 
Lillestrøm kommune. Målgruppen for ordningen er barn og unge til og med 19 år. 
Utgangspunktet er at barn og unge som tilhører idrettslag og foreninger i kommunen 
skal få «gratis» bruk av idrettsanlegg, på hverdager, hver uke gjennom hele 
skoleåret. For å få til en likebehandling av denne stønadsordningen, foreslås det en modell der 
antall medlemskap til og med 19 år danner det økonomiske grunnlaget for fordeling 
av midler. I dette ligger det at et medlem som er delaktig i flere idrettsaktiviteter 
eksempelvis fotball og håndball, utløser tilskudd til begge idretter. Dagens bevilgning 
er innført i kommunale og idrettsorganiserte anlegg. Organisasjoner som leier seg 
inn i næringsbygg eller lignende, er ikke omfattet av ordningen per dags dato. Hvis 
disse skal omfattes bør tilskuddsordningen økes tilsvarende. Idrettsregistreringens 
medlemstall brukes som bakgrunn for tildelingen. 
 
Det er kommet flere tilbakemeldinger fra idrettslag på brevet som ble sendt ut 30. mars, og det er 
ikke kjent hvilke økonomiske konsekvenser dette kan få for enkelte idrettslag. Daglig leder har på 
vegne av flere idrettslag ytret bekymring for at en slik ordning iverksettes uten god nok 
informasjon, og kommer på et uheldig tidspunkt omtrentlig på samme tid som fristen for 
gjennomføring av årsmøter/budsjettbehandling.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

Det bør sendes et brev med til Lillestrøm kommune hvor det uttrykkes 
bekymring på vegne av idretten i kommunen. Videre bes det om at det 
gjennomføres en ordentlig konsekvensutredning før man iverksetter en 
vesentlig endring av modellen for gratisprinsippet.   
 
Anleggsutvalget utarbeider et bekymringsbrev på vegne av idrettslagene.  
 
"Styret i Lillestrøm idrettsråd anmoder om at endring av gratisprinsippmodell 
utsettes inntil videre til at man får utredet hvilke økonomiske konsekvenser 
dette vil få for de enkelte idrettslag som har fått tildelt treningstider i de 
kommunale flerbrukshaller.  
Likeledes må det innføres betaling for leie av treningstid i svømmehaller og 
gymsaler - slik som det er i de kommunale flerbrukshallene.  
Flere av idrettslagene har i dag avtaler om drifting av de kommunale 
fotballbanene - hvordan ser man for seg at hodestrøtteordningen her vil 
fungere. Det er i dag 2 kommunale flerbrukshaller som det pga. 
lover/retningslinjer kun er anledning til en begrenset leiepris som er vesentlig 
mindre enn i de andre kommunale flerbrukshaller - hvordan ser man for seg 
dette løst?" 

Forslag til 
vedtak: 

Anleggsutvalget utarbeider et bekymringsbrev på vegne av idrettslagene. 
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Sak 7 Brev til Lillestrøm kommune – anmodning om kommunal lånegaranti, forskuttering 
av spillemidler og MVA-refusjon.  

Det er stort etterslep på anleggsutviklingen i kommunen, og det anmodes Lillestrøm kommune å 
vedta en ordning om å gi kommunal lånegaranti og forskuttering av spillemidler. Kommunen 
opererer med begge deler i enkeltsaker, men det er ønskelig å vedta en praksis av to grunner:  
 

1. Enkelte anlegg i kapittel 6.2 anses som økonomisk overkommelige for idrettslag dersom 
de kan få kommunal lånegaranti og forskuttering av spillemidler. Lån gjennom 
kommunalbanken gir oftere en gunstigere rente, og kan brukes som en sikkerhet ovenfor 
næringslivet med tanke på økonomisk støtte. Dette vil bidra til å realisere flere 
idrettsanlegg i kommunen.  

2. Viken Idrettskrets har etablert en ordning som kalles Grønt lys, hvor det gis støtte til 
idrettslag og kommuner som ønsker å foreta energi- og økonomibesparende investeringer 
i form av å rehabilitere lysanlegg fra eldre halogen-lamper til LED-lys. Kommuner med en 
slik ordning som refereres til kvalifiserer til et større støttebeløp, og det er flere 
idrettsorganisasjonseide anlegg med ønske om å foreta en slik investering. Kommunen 
selv har flere anlegg som har behov for noe slikt, og vil være en vinn-vinn for kommunen 
og idrettslagene som vil få lavere strømutgifter, bedre lysanlegg og bidrar til å redusere 
energibruken i krevende tider.  

 
Anleggsutvalget har kommet med innspill til brevet, og det foreslås at brevet oversendes til 
Lillestrøm kommune med sikte på å få en politisk sak. Se vedlegg 10.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

  

Forslag til 
vedtak: 

Anmodningen om en ordning på kommunal lånegaranti, forskuttering av 
spillemidler og MVA-refusjon oversendes Lillestrøm kommune.   

  

 

Sak 8 - Støttefond til dekning av treningsavgift og utstyr  

Styremøte 28.02.2023: Styret anmoder daglig leder og inkluderingsansvarlig til neste styremøte å 
komme med et utkast til disponering av kr 100.000 til treningsavgift/utstyr basert på den 
meningsutveksling var i møtet, hvor bærekraft var et sentralt tema.  

 

Se vedlegg 11 – utkast til disponering av kr. 100.000 til treningsavgift/utstyr basert på den 
meningsutvekslingen som var i møtet, hvor bærekraft var et sentralt tema.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

Styret stiller seg positive til alternativ 1, men ber om at utformes mer detaljerte 
kriterier eksempelvis maksimum tildelingsbeløp, hvor ofte må det 
gjennomføres og lignende.  
 
Det ble diskutert hvilken innretning som er den gunstige. Skal man stimulere til 
nye tiltak, eller støtte opp eksisterende?  
 
Hovedmålet med midlene er å oppfordre til gjenbruk. Det er rimelig å anta at 
det lavest terskel for å etablere byttekvelder for klær/utstyr og arvesider på 
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Facebook.  
 
Styret innstiller på etablere en støtteordning for idrettslag som ønsker å rette 
fokus på gjenbruk av utstyr i form av byttekvelder og arvesider.  

Forslag til 
vedtak: 

Det etableres en støtteordning for idrettslag som ønsker å rette fokus på 
gjenbruk av utstyr i form av byttekvelder og arvesider. 

 

 
 

Sak 9 Eventuelt 

9.1 – Driftstilskudd (administrasjons/aktivitetsstøtte) 

Det var 60 søkere innen 1. april. Idrettsrådet lager to ulike beregninger og innstiller på 
beregningen som fordeler tilskudd på alle idrettslagene i kommunen i henhold til 
idrettsregisteringen. Idrettslagene som ikke har gjennomført samordnet rapportering kvalifiserer 
ikke til driftstilskudd. Oversendes innen 1. mai.  

Vedtak:   

 

Sak 10 Neste styremøte 

Tirsdag 9. mai kl. 18.00-21.00.  

  


